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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:674 Omställning av sjöfarten

En stor del av trafiken mellan Sverige och Danmark går via Helsingborg–
Helsingör. Färjorna avlöper flera gånger i timmen. Detta gör att trafiken blir 
extra känslig för farledsavgifterna. Samtidigt är trafiken särskilt lämpad för 
omställning till eldrift, vilket också skett på några färjor. Detta till stora 
kostnader för företagen som trafikerar Sundet. Klimatnytta kommer däremot 
oss alla till del. I ljuset av bland annat detta klimatkompenserade den 
socialdemokratiskt ledda regeringen sjöfarten. Tyvärr har regeringen och SD 
valt att avveckla denna kompensation. I år hade det inneburit 300 miljoner 
kronor mer för klimatomställningen om S budget hade gällt. Så blev det tyvärr 
inte.

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vad tänker statsrådet göra för att understödja elektrifieringen av färjetrafiken, 
och hur ska de kostnadsökningar som sker på grund av den indragna 
klimatkompensationen hanteras av sjöfarten?

………………………………………

Ola Möller (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-13
Besvaras senast
2025-01-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


